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Trafikudvalget

Til: Transportministeren
Dato: 26. august 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 1606
Ministeren bedes be- eller afkræfte, hvorvidt det er korrekt, som beskrevet i 
Ingeniøren d. 25. august 2010, at SAS ikke en eneste gang er blevet anmeldt til 
politiet eller er blevet stillet overfor sanktioner, på grund af at SAS har brudt 
sikkerhedsreglerne omkring 20.000 gange.

Spørgsmål 1607
I fald ministeren kan svare bekræftende på ovenstående spørgsmål, da bedes 
ministeren gøre rede for årsagen til, at SAS' gentagne brud på 
sikkerhedsreglerne ikke er blevet sanktioneret af myndighederne.

Spørgsmål 1608
Ministeren bedes gøre rede for, hvorvidt det er kutyme i andre EU-lande, ikke at 
sanktionere flyselskaber der, som SAS, gentagne gange bryder 
sikkerhedsbestemmelserne.

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen

formand.
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